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1. Van de redactie 
 

Beste lezer,  

LTC IJlst bestaat 50 jaar! Voor je ligt een speciale editie van het clubblad. Deze wordt uitgegeven ter 

ere van het gouden jubileum van onze vereniging LTC IJlst. Wij, Hieke en Susanne, zijn deze uitdaging 

aangegaan en hebben het stokje over genomen van Dirk Slot.  

Dit blad is samengesteld voor alle leden van de club, jong en oud! Het eerste deel van het blad staat 

in het teken van dit bijzondere jubileum, herinneringen, ontwikkelingen en terugblikken door de jaren 

heen.  

Dit wordt gevolgd door informatie over activiteiten voor en door leden van de club. Wij wensen jullie 

veel leesplezier!  

Groet, 

Hieke en Susanne 

Hieronder een impressie van het aantal clubbladen wat sinds 1980 wordt uitgegeven. 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voor meer achtergrond over het ontstaan van de telling 

bij tennis, bekijk het filmpje door de QR code hiernaast 

te scannen.         
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2. Openingswoord van de voorzitter 
 
Beste leden, 
 
De aftrap voor dit seizoen was weer geweldig. Het wintertoernooi werd druk bezocht en met extra 
activiteiten heel leuk aangekleed. Voor degene die er niet was een gemis, voor de aanwezigen een 
gezellige avond! 
 
En wat is zo’n aftrap een mooie start voor een bijzonder jaar voor de club. L.T.C. IJlst bestaat dit jaar 
50 jaar. Op 20 augustus 1974 opgericht en al vijftig jaar veel spel en sport plezier. Een vereniging 
waar jong en oud samen kunnen bewegen, waar we open staan voor iedereen, met respect met 
elkaar omgaan en vooral samen komen om te doen wat we leuk vinden! Dit is waar het voor mij 
persoonlijk om draait. Ieder lid zou zich thuis moeten voelen bij onze club. 
 
In het jubileum jaar staan er allemaal leuke activiteiten op het programma voor jong en oud. Er zijn 
twee toppers opgestaan om deze jubileum editie van het clubblad tot een groot succes te schrijven. 
Er komen nieuwsbrieven vol met weetjes over ‘vroeger’ maar ook zaken van het moment. 
De jubileum commissie heeft voor elke maand een evenement gepland. Schrijf of zet deze data 
alstublieft in uw agenda en hopelijk komen jullie in grote getalen naar deze activiteiten. Ze worden 
immers voor jullie georganiseerd. 
 
De kantine is voor dit jubileum jaar onder handen genomen. Hiervan hebben via de mail al wat ‘work 
in progress’ foto’s mogen zien en daar zijn we als bestuur super trots op. Heel veel zaken op basis 
van vrijwillige bijdrage en inzet worden of zijn gedaan, zodat wij als leden ons nog meer thuis mogen 
voelen op de club. Maar ook zeker onze gasten tijdens de competitiedagen zullen zich op hun gemak 
gaan voelen. 
 
De tennislessen zullen dit jaar plaats vinden op dinsdagavond i.p.v. maandagavond. We hebben 
noodzakelijk moeten besluiten om de twee ‘vaste’ activiteiten van die dagen te ruilen van avond. 
Voor de racket-avond wordt een nieuwe opzet gelanceerd. Johan Steenbeek heeft hier hele goede 
ideeën voor en wil die graag uitrollen binnen de club. Dit zal dan op maandagavond plaats gaan 
vinden. 
 
Helaas zijn we er in het ledenaantal wat op achteruit gegaan. Waar dit aan ligt is moeilijk te duiden. 
Ieder heeft zo zijn/haar eigen goede reden. Gekeken naar het ledenaantal en het percentage, voor 
het gemak (maar met respect) genoemd, “grijze leden” zullen en kunnen zij niet eeuwig bijdragen 
aan onze club. Zij hebben hun plekje op de ‘wall of fame’ al wel verdiend en het is aan ons allen om 
nieuwe of oud leden naar de baan te trekken. Misschien kunt u in de buurt eens rondvragen of we 
elkaar op de tennisbaan kunnen treffen. 
 
Al met al zijn er ook dit jaar weer genoeg plannen om er een mooi seizoen van te maken. Maar wat 
die goede intenties nodig hebben zijn jullie. De leden van onze vereniging. We moeten er met z’n 
allen zorg voor dragen dat het weer een fantastisch jaar wordt.  
 
Wij leggen de ballen klaar. Het is aan jullie om er mooie punten van de maken! 
 
 
Abe de Boer  
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3. Van de jubileum commissie 
 

Voor het jubileum jaar van onze vereniging is een jubileum commissie in het leven geroepen. Hierin 

zijn 4 vrijwilligers bezig met het verzinnen, plannen en het voorbereiden van activiteiten. De 

activiteiten zijn voor over het algemeen voor de volwassen leden, maar er zijn ook activiteiten 

waarbij ook de jeugd wordt uitgenodigd.  

De junioren zullen hun activiteiten veelal door de jeugdcommissie georganiseerd zien worden. 

Daarnaast zullen er ook een aantal nieuwsbrieven verschijnen met weetjes van toen en nu. 

Aansluitend op de ALV hebben we al een korte pubquiz gepresenteerd met als onderwerpen tennis 

weetjes, geschiedenis van de club, het jaar ’74 en audio en gezichtsherkenning. 

We willen alvast een korte uitleg geven over wat we nog meer van plan zijn. Onze doelstelling is om 

elke maand iets te laten plaatsvinden. Dit met uitzondering van de maand april i.v.m. de vele 

competitie dagen, juni i.v.m. competitie, Friesland Cup en vroege vakantiegangers.  

 

Uitleg activiteiten: 

 

Zaterdag 23 maart: Openingsfeest jubileum jaar en opening vernieuwde kantine. 

   We willen het jubileum jaar aftrappen met een potje tennis (waar mogelijk) 

   en een gezellig samenkomen voor het nieuwe seizoen in de opnieuw 

    aangeklede kantine. 

Zaterdag 25 mei: Tennis met een uitdaging. Door middel van hilarische restricties tijdens  

een dubbelspel willen we jullie een niet alledaagse tenniservaring laten 

beleven. Deze activiteit is voor jong en oud. 

Zaterdag 13 juli: Op de slotdag van de clubkampioenschappen zijn er ongetwijfeld mooie 

finale wedstrijden te aanschouwen. We willen deze dag afsluiten met een 

feest in de stijl van onze oprichtingsperiode. Oftwel een 70ths party. Hierbij 

hoort natuurlijk een ouderwets verkleedpartijtje! 

Zaterdag 31 augustus: Onze jubileum dag. We willen deze dag/avond een toernooi organiseren met 

een slotfeest! Tijdens dit feest zal de verloting van de jubileum-loterij 

plaatsvinden waarbij leuke prijsjes zijn te winnen. 

Zaterdag 21 september:Deze hele dag zal in het teken staan van Wimbledon. We starten traditioneel 

    zoals dat alleen kan op Wimbledon! We willen deze dag veel wedstrijdjes 

    gaan spelen, natuurlijk in een Wimbledon-wit tenue! 

 

Overkoepelend over dit jaar willen we de Jubileum loterij promoten en zoveel mogelijk lootjes 

verkopen. De hoofdprijs voor deze loterij is een jaar lang gratis lidmaatschap bij onze club, maar er 

zijn natuurlijk ook vele andere prijzen te winnen. 

 

We hopen op zoveel mogelijk deelname op alle evenementen. Elk evenement zal via de mail met 

jullie worden gecommuniceerd i.v.m. de deelname. 

 

Met sportieve groet, 

 

Jeltsje, Femke, Silvia en Abe 
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4. Agenda jubileum jaar 

 

  Datum Dag Tijd Activiteit

Maart

7 donderdag 19.30 Algemene Ledenvergadering + Pubquiz 

23 zaterdag 20.00 Openingsfeest + opening vernieuwde kantine

uitdelen ballen voor competitie teams

26 dinsdag 09:30 1
e
 koffie-ochtend

26 dinsdag 19:00 1
e
 koffie-avond (toss avond) 

27 woensdag 09:30 1
e
 koffie-ochtend

29 vrijdag 09:30 Eerste koffieochtend 55+

April

5 vrijdag 19:30 Start voorjaarscompetities

Mei

25 zaterdag Tennis met een uitdaging

Juni

14 vrijdag 19:30 Laatste (reguliere) voorjaarscompetitiedag

16 zondag 10:00 1e ronde Friesland Cup

30 zondag 10:00 2e ronde Friesland Cup

29 zaterdag Clubkampioenschappen jeugd

Juli

6 vrijdag 19:30 Clubkampioenschappen (6 t/m 13 juli)

13 zaterdag 17.00 Slotfeest clubkampioenschappen 70ths party

Augustus

20 dinsdag 50 jarig jubileum van de vereniging 

30 vrijdag Jeugdactiviteit met overnachting

31 zaterdag 19:00 Jubileum viering 

September

5 donderdag Ladies day

8 zondag 3e ronde Friesland Cup (evt)

9 maandag Start Sneeker kampioenschappen (9 tm 15 sept)

9 maandag Start najaarscompetitie

21 zaterdag Wimbledon toernooi

Oktober

4 zondag Ouder-Kind toernooi

AGENDA 2025

Januari

18 zaterdag 19.30 Wintertoernooi
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5. 40 jaar baanonderhoud LTC-IJlst 
 

Onderstaand stuk is geschreven door de baancommissie ter ere van het 40 jarige jubileum van de 

club. 

In dit jubileumjaar is het misschien ook wel aardig om te lezen wat er zoal in de loop van deze 40 jaar 
heeft plaatsgevonden met betrekking tot de ontwikkeling van de banen en wie 
daar allemaal hun steentje aan hebben bijgedragen. Maar ook betreffende de veranderingen en 
aanpassingen die aan het plezier in onze tennissport hebben bijgedragen. 
 
In 1974 bij de oprichting van onze tennisvereniging is men uitgegaan van het realiseren van 2 
tennisbanen, waar in 1977 voor het eerst op gespeeld kon worden. Niet veel later werd ook een 
derde baan aangelegd en in 1996/97 werd ons complex compleet met in totaal 5 tennisbanen en een 
oefenkooi. In die tijd was gravel nog de meest aansprekende ondergrond. Van andere soorten, zoals 
hardcourt, kunstgras, french-court , canada-ten en smashcourt, was toen eigenlijk nog geen sprake. 
 
Zuivere bakstenen worden gebruikt om er gravel van te maken, “brique pilée”. De bakstenen worden 
op deskundige wijze geselecteerd op basis van kwaliteit en kleur. Ze worden op traditionele wijze 
gemalen en gemengd met een bindmiddel tot gravel. Het resultaat is een zacht drainerend materiaal 
dat naast een perfecte binding ook een uitstekende porositeit heeft. 

Wel vraagt het bespelen van gravelbanen vrij veel onderhoud, met name in het voorjaar, en daarom 
werd er al in het begin een baancommissie in het leven geroepen, met als groundsman dhr. 
Broersma. (toen nog als onderdeel van het hele sportcomlex, incl. voetbalterreinen) Hij was elke 
morgen al vroeg bezig met het onderhoud. Was erg punctueel en soms ook streng, met name als de 
omstandigheden het niet toelieten om te spelen. Je hoefde het bijvoorbeeld niet te wagen om met 
verkeerde schoenen de banen te betreden en na één nacht met nachtvorst kwam je de baan niet 
meer op. 

Na hem hebben Fokke en Tineke Nauta een 
lange periode voor het onderhoud gezorgd. 
Met name Tineke heeft daarbij veel werk 
verzet, vooral ook tijdens het 
voorjaarsonderhoud, maar ook was zij elke 
morgen al vroeg bezig met het bespeelbaar 
houden van de banen. In die tijd hadden we 
nog niet de beschikking over een tractor en 
moesten we dus zelf de zware rol trekken om 
de banen 10 tot 20 keer te walsen. Het spreekt 
vanzelf dat Tineke dan de hulp inriep van 
vrijwilligers, die dan soms al met rugklachten 
de competitie ingingen. Maar zoals Tineke 
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vroeger al zei en onze groundsman Henk van tegenwoordig beaamt dat: “Het is heerlijk om buiten te 
werken en er zijn maar weinigen die weten hoe mooi het ’s morgens vroeg op ons tennispark is”.  

Het voorjaarsonderhoud werd in eerste instantie uitgevoerd door de gemeente. Later werd dit 
uitbesteed aan Waghenbrugghe voor fl. 6950,-  per jaar. In 2001 opgelopen tot fl. 7950,- In 2000 
kwam de mededeling dat Waghenbrugghe deze werkzaamheden niet langer tot haar takenpakket 
kon rekenen. De baancommissie onder leiding van Eeuwe Postma heeft toen besloten om deze 
werkzaamheden zelf uit te voeren. Ook om de bovengenoemde kosten te besparen. In eerste 
instantie werd de hulp nog ingeroepen van Sportwerk Friesland, een stichting die voor extra 
werkgelegenheid moest zorgen voor langdurig werklozen. 
Misschien herinneren jullie nog wel Hajrudin Karic, een harde werker maar wel een tikkeltje 
eigenwijs en eigenzinnig. Hij deed alles op zijn eigen manier, maar was plotseling weer met de 
noorderzon vertrokken. Hetzelfde gold voor zijn opvolger. Al met al was dit niet echt een succes. 
Dus vanaf 2004 zelf de handen maar uit de mouwen. Jaap Wiebinga wilde als lid van de toenmalige 
baancommissie wel het voortouw nemen. Hij heeft dit gedaan tot 2007.  
 
Een leuke anekdote uit die tijd is het verhaal over aanleg van de belijning. Nadat de banen gefreesd 
waren (met een al eerder aangeschafte eigen freesmachine) zouden Cor Herman en Jaap de lijnen er 
zelf wel “even” inleggen.) Met behulp van een schema met de juiste maten gingen ze voortvarend 
aan de slag. Tot op een gegeven moment werd geconstateerd dat de tramrails toch wel vrij breed 
leken te zijn. Nog weer eens nameten. Inderdaad de tramrails waren te breed. Opnieuw uitmeten 
met het meetlint. Kwamen weer uit op dezelfde breedte. Wat bleek achteraf. Het meetlint dat we 
gebruikten bleek een extra voorstuk te hebben van 20 cm., Waardoor we met het uitzetten van de 
diagonalen steeds niet goed uitkwamen. Wat nu te doen. Jaap wilde het komende seizoen maar met 
te brede tramrails blijven spelen. Dat konden we echter niet maken, ook vanwege de nog te spelen 
competitie. Dat zou veel commentaar opleveren. Dus toch maar weer de  lijnen eruit en overnieuw. 
Het overbodige stukje meetlint hebben we eraf geknipt en is als aandenken bewaard gebleven. In 
navolging van de “tourkemjitters uit Oldeboarn en de “lyntsjesniders” uit Tzum, zouden wij nu te 
boek kunnen staan als de “meetlintknippers” van LTC-IJlst. 
 
Vanaf 2007 hebben we Henk Eiling als vaste “betaalde” kracht kunnen benoemen als onze 
groundsman. Door zijn inzet en kundigheid, (ook opgedaan door onder andere de cursus 
baanonderhoud van de KNLTB) maar ook het in gebruik nemen van een nieuwe tractor en niet te 
vergeten de assistentie van Kees Wagtendonk,  hebben we vanaf die tijd de banen redelijk 
bespeelbaar kunnen houden, ondanks de slechte waterdoorlating. Dat laatste betekende dat de 
banen nodig aan renovatie en/of vernieuwing toe waren. 

Vanaf 2010 zijn we daar via eerst een enquête ook 
druk mee bezig gegaan. In november 2012 konden we 
eindelijk van start met het aanleggen van onze nieuwe 
banen, door de fa. Bouma uit Tynaarlo en dan wel met 
gravel premium plus. Hoewel we in 2013 met veel 
problemen te maken kregen bij de aanleg, hebben we 
in de jaren daarna toch echt met veel plezier op ons 
vernieuwde tenniscomplex kunnen spelen.  

Naast het onderhoud van de banen is er door de 
baancommissie en vrijwilligers altijd veel ander werk 
uitgevoerd. Daarbij valt te denken aan het onderhoud 
van de kantine en materialenhok, het bewerken van de 
tuintjes, het vervangen van de lampen en andere technische werkzaamheden en het herstraten van 
ons tenniscomplex. 
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Maar na gedane arbeid is het goed 
rusten en altijd gezellig. 
 
 
Die gezelligheid en saamhorigheid 
is een belangrijk kenmerk van onze 
vereniging. Dat merk je ook nu een 
aantal “jongere” leden zich inzet 
voor onze vereniging.  
Kijk maar de veranderingen, o.a. 
nieuw meubilair, enz. in de kantine, 
een prachtige website, 
nieuwe winddoeken en niet te 

vergeten de grote belangstelling tijdens de 
clubkampioenschappen. 
Dan weet je als baancommissie waar je voor 
bezig bent en gaan we ook met veel plezier de 
komende jaren voor onze vereniging aan de 
slag. 
(voor het archief, de baancommissieleden: 
Cor de Jong(voorz.) Dominicus Bouma; Eeuwe 
Postma; Kees Waghtendonk; Henk Haanstra; 
Henk Eiling(groundsman) en vaak als extra 
hulp Gosse Dijkstra) 
 
Namens de baancommissie: 
Cor de Jong (2014)  
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Baanonderhoud tegenwoordig 

Graag vertel ik jullie in het kort hoe een jaar baanonderhoud er uitziet om een indruk te geven wat er 
nodig is voor een lekker potje tennis. 

In de derde week van maart komt de firma Bouma met man en macht en groot materieel om de 
bovenste laag van het gravel af te graven. Dan komt er een nieuwe laag op en wordt het gravel als 
het ware ingewassen. De lijnen worden opnieuw gelegd en oneffenheden worden opgevuld. 

Wij: Cor Eeuwe en ik (Leo) komen dan, enkele keren in de week, om de banen te “ harden” en verder 
te egaliseren. We beginnen om 8.30 u met een paar bakken koffie (arbeidscafeïne) en koek. We 
besproeien de banen en met de zware rubberen mat gaan we heel vaak heen en weer. Gelukkig 
hebben we hiervoor onze trouwe minitractor. 

Als de banen eenmaal naar tevredenheid klaar zijn beginnen we aan het regulieren onderhoud. Dat 
betekent dat we minstens twee keer in de week, maandag en donderdagochtend, de banen 
onderhouden. Om de bovenlaag iets los te houden gebruiken we de staalborstel. 

Door een goede verdeling van het losse gravel kun je goed doorglijden. Hierna worden alle banen 
ontdaan van steentjes, takjes ed. 

Gaten worden bijgevuld en vlak gemaakt. Vervolgens gaat het sleepnet erover en worden de lijnen 
geveegd. Eens in de zoveel tijd proberen we het onkruid (vergaat niet) kwijt te raken. Dit op geheel 
natuurlijke wijze, handmatig. 

Bij aanhoudende droogte worden de banen met enige regelmaat gesproeid. Langs de banen liggen 
de goten voor de afwatering. Deze moeten een paar keer per jaar schoongemaakt worden om 
verstopping te voorkomen. 

Met een speciaal sleepnet halen we met regelmaat alle kleine boomproducten van de banen. Naar 
mate het jaar vordert moet dit steeds vaker. Snoeien helpt ook! 

Zo dit was een kleine opsomming. We doen het met plezier zodat iedereen onbezorgd kan tennissen. 
Graag tot ziens op de baan. 

Leo de Graaf 
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6. Leden van het eerste uur 
 

Ze worden schaars maar onder onze leden zijn er nog steeds een aantal die lid zijn vanaf het eerst 

uur. Het betreffen:  

 Tine Bakker 
 Marc van der Meulen 
 Anneke Hondema 
 Theo Wahle 
 Geartsje Spoelstra 
 Piet Spoelstra 

 
Wij wensen jullie nog veel tennisplezier toe. 

Ook Cor Westerbeek behoort tot leden van het eerste uur echter hij heeft zijn lidmaatschap per 1 

januari jongstleden helaas op moeten zeggen.  
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7. Anekdotes 
 

 

  

Duur reisje 
 

We waren voor de competitie naar 
Appingedam in het noorden van 
Groningen. Een hele reis. Leuke 

wedstrijden gespeeld. Uitslag weet 
ik niet meer precies. Een paar 

weken later kreeg ik echter een 
aanslag van de belastingdienst 

motorrijtuigen belasting van 209 
EURO. Een hele schrik. Maar dat 

was nog niet alles. Een paar dagen 
later opnieuw een aanslag van 215 
Euro. Wat bleek; Ik was op de heen-

en terugweg veel te snel over een 
kruispunt gereden waar de 

maximum snelheid 60 km was 
toegestaan. Gelukkig waren mijn 
teamleden bereid om een van de 
aanslagen voor hun rekening te 

nemen. Nog steeds bedankt daar 
voor. Maar ik heb mijn lesje hopelijk 

geleerd. 
 

Cor de Jong. 

 

In den beginne.... 

 

In 1976 kon er voor het eerst worden getennist in IJlst. Niemand kon toen nog 

een fatsoenlijke bal slaan, zodat er dus het eerste jaar ook geen competitie werd 

gespeeld. Het groene hok bij de ingang van het park was het clubgebouw. Dat 

was in het begin ook nog eens de helft kleiner. Klein, maar niet fijn. Als je binnen 

kwam had je een raam met het zicht op de enige banen 1 en 2, een houten bank 

langs de muur en wat stoeltjes die op een betegelde vloer stonden. Er was geen 

verwarming en geen kantinebar. Wel was er stromend water en elektriciteit en 

kon er dus koffie en thee worden gezet. Het was ook niet de bedoeling om daar 

een echte kantine te hebben, omdat die zou (kunnen) gaan concurreren met 

kantine in de Utherne. Gelukkig werd het verkopen van bier en frisdrank etc. naar 

echt Nederlands gebruik gedoogd. Na een paar jaar werd het volume van het 

clubgebouw ongeveer verdubbeld. Er kwam dus ruimte voor een kleine bar met 

keukentje.  

De eerste echte kantinedienst werd opgetuigd door mevr. Willy Wagenaar die 

gezelligheid en hapjes met zich meebracht. 

 

Door diep in het geheugen te graven kwam er ook nog wat anders boven. 

Om mensen te enthousiasmeren voor tennis is in die tijd ook een tennis 

demonstratiewedstrijd gespeeld in de Utherne. Er was een kleine tribune 

gebouwd in de sporthal, zodat de bezoekers een goed zicht had op de spelers. 

Dat waren destijds Nederlandse toppers. Van een was Rolf Thung (makkelijk te 

onthouden). Na zo'n beleving ben je natuurlijk verkocht. 

 

Marc van der Meulen 
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Bijna getennist met Hans Jansma 

Het zal zo’n 10, 11, misschien wel 12 jaar geleden zijn, ik weet het niet meer precies. In ieder geval valt het binnen 
het tijdbestek van het 50-jarig jubileum van onze club.  
 
Bij mij thuis ging de telefoon, het was Hans Jansma. Bij het Heren 1 zaterdag team kwam hij een speler tekort en 
de vraag was of ik wilde invallen. Eerst dacht ik nog aan een grap, want zo’n goede tennisser ben ik nou ook weer 
niet en die Hans heeft best wel humor. Hoewel, humor ten koste van iemand anders? dat soort grapjes maakt 
Hans niet, dus die vraag moest wel serieus zijn. Bovendien, ik had toch zeker ook wel eens bij de 
clubkampioenschappen in de finale gestaan van de B-categorie, dus misschien was die vraag zo gek nog niet.  
 
Moet je nagaan, een vraag om in te vallen bij het eerste Heren team zaterdag, het neusje van de zalm van LTC IJlst. 
Dat is alsof je door de bondscoach gebeld wordt om eens een keertje mee te doen met het Nederlands elftal, de 
premier die belt met de vraag om de minister van onderwijs een weekje te vervangen. LTC IJlst heren 1, het 
Champignons League team van onze vereniging. Ik werd gevraagd om met dát team mee te doen. Hoe kwam Hans 
Jansma bij mij terecht? Was dat geen overschatting van mijn tenniskwaliteiten door hem, of ónderschatte ik 
mijzelf misschien? Ik ging gemakshalve maar uit van dat laatste en een derde mogelijke reden zag ik niet.  
 
Ik glom van trots en was zeer vereerd met dit telefoontje. Echter ik stond op het punt om te vertrekken naar 
Utrecht voor een of ander feest waar ik voor was uitgenodigd en kon dat niet meer afzeggen. Ik moest Hans 
teleurstellen en dat viel mij zwaar, maar het was niet anders. Nooit zal ik weten waartoe zo’n invalmiddag wel niet 
geleid zou kunnen hebben. Een gemiste kans.  
 
Maar de vraag van Hans liet mij niet meer los. Die hele zomer heb ik met groot zelfvertrouwen en veel plezier 
getennist. En waarachtig het ging volgens mij ook meteen een heel stuk beter. Het leek erop dat ik alle facetten 
van de tennissport onder de knie begon te krijgen, het was een heerlijke zomer.  
 
Maar daar kwam abrupt een einde aan toen het geliefde clubblad van onze vereniging op de mat viel. Daarin stond 
een artikel van Hans Jansma, waarin hij zich beklaagde over het feit dat het soms zo moeilijk was om invallers te 
vinden voor de verschillende competitieteams. Zo had hij in het voorjaar zelf meegemaakt dat zij met hun team 
een mannetje tekort kwamen en dat het niet lukte om een invaller te vinden. Hij noemde vervolgens iedereen met 
naam en toenaam op die hij had gebeld (over privacy gesproken) met de vraag om die zaterdag in te vallen. Vijf 
regels met namen, die van mij stond ergens aan het eind en ik had geteld. Ik was nummer 27. Ik was de 27ste die 
hij gebeld had….. Ik stond weer met beide benen op de grond, sterker nog ik zakte daar zelfs nog een klein beetje 
in weg. Hier was helemaal geen sprake van overschatting door Hans en evenmin van ónderschatting door mijzelf. 
Nee, dit was een vraag geweest uit wanhoop, pure wanhoop.  
 
Mijn zelfvertrouwen was weer terug waar het hoorde: ‘Een niet zo goede tennisser’ en even stond het tennissen 
bij mij op een laag pitje. Maar gelukkig ben ik weer strijdbaar, en die mooie tenniszomer pakt niemand mij meer 
af. Een tijdje later, toen ik het artikeltje van Hans weer eens teruglas, kon ik een flauwe glimlach niet 
onderdrukken. Ja, die Hans heeft best wel humor.  
 
Wiebo Buikstra. 
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8. In de schijnwerper: Dirk Slot 
 

Dirk Slot, lid geworden van de club in het jaar 

1993. De afgelopen twee decennia nam hij veel 

taken op zich zoals het clubblad, het 

penningmeesterschap en ook nog de 

ledenadministratie. Dit jaar legt hij zijn 

vrijwilligerswerkzaamheden voor de club neer. En 

omdat hij zich zoveel en zo lang zich heeft ingezet 

willen wij dit graag even extra belichten.  

In 2011 is Dirk begonnen als penningmeester van 

de club, hij nam dit over van Johan Frankena. Het 

clubblad heeft hij 16 jaar lang verzorgd. Lange tijd 

heeft hij samen met Jan Snoek de redactie gevormd. De laatste jaren deed hij het alleen en werd het 

(sinds Corona) moeizamer om het clubblad te blijven vullen. Besloten is toen om nog maar eenmaal 

per jaar het blad uit te geven. Te verstaan dat tot 1999 er 4(!) per jaar werden uitgebracht. Volgens 

onze berekeningen heeft Dirk 29 clubbladen uitgebracht.  

Dirk staat altijd klaar, er hoeft maar gevraagd te worden, (via de app) direct een reactie met; ‘ga ik 
voor je regelen’ of ‘zal fff voor je kijken’, en dit is dan ook zo! Bij hem kun je erop vertrouwen dat het 
gedaan werd. Soms urenlang achter de computer om dingen voor de club te regelen. Het bezoeken 
van kringbijeenkomsten, rekeningen maken, overlegje hier, vergadering daar, korte lijntjes met de 
andere bestuursleden en parate kennis. Tijdens de jaarlijkse ledenvergaderingen wist hij de 
jaarcijfers altijd op een unieke manier te presenteren. Hij gebruikte interactieve presentaties en de 
trekking van de pandbrieven werd steeds gekoppeld aan een origineel en actueel item. Een 
voorbeeld was toen hij net opa was geworden; op dat moment werden de pandbrieven op ludieke 

wijze uit een luier getrokken, uiteraard een schone😉. 

Dirk nam zijn taak serieus, altijd heel gedreven en soms volhardend maar prettig om mee te werken. 

Hartstikke fijn dat Jacob de Vries nu de taken op zich neemt. Hij treft een soepele overgang want Dirk 

had de zaakjes altijd paraat en goed op orde.  

Dank voor jouw inzet en toewijding aan de club, blijf nu vooral genieten op en rond de tennisbaan!  
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VAN DE REDACTIE, EEN AFSCHEID VOOR DIRK SLOT 

SUBTITEL: DE KUNST VAN HET BALSPEL 

Door Jan Snoek 

Samen met Dirk Slot zat ik jaren in de redactie van het clubblad. Daarnaast een aantal jaren samen in het 

bestuur. Het was een periode waarin de dinsdagavond nog de dinsdagavond was, iedereen zich 

vrijmaakte voor de clubkampioenschappen en Hans Jansma en Dominicus maar niet konden/wilden 

verliezen. Ook was er een papieren clubblad. Ondergetekende deed het redigeren, het voorwoord en het 

interview. Dirk deed de lay-out en maakte het drukklaar. (zijn oude beroep). Empatec zorgde voor het 

drukwerk. En Durkje coördineerde de verspreiding. Het was een prettige en soepele samenwerking 

tussen alle betrokkenen. 

Tijden veranderden. Voor het clubblad vooral door de opkomst van de nieuwe media. De behoefte en 

mogelijkheid aan een snellere informatieverstrekking was het einde van het “oude” clubblad. Enerzijds 

jammer, anderzijds een begrijpelijke ontwikkeling. 

Over Dirk als speler wil ik kort zijn. Dit was onnavolgbaar, oogde niet slim maar was het wel, met een 

versnelling en een handige lob, en met een voor mij bijna lotsgevoelige onomkeerbare beleving van 

zelden te winnen. Ook niet met een sterke Henk Nijland naast mij. 

Maar Dirk als mens vind ik interessanter. Het eerste wat hij mij op een dinsdagavond vertelde was zijn 

reis door Afrika. Jong en alleen van beneden naar boven. Stoer en vast vormend, die reis. Het 

avontuurlijke bleef er inzitten. In de verschillende banen, m.n. oberen in Easterein, maar ook de uitdaging 

bij de brandweer. 

Sportief herinner ik mij dat Dirk voornemend was de Nijmeegse Vierdaagse te lopen met Wilfried, als 

steun voor hem. Dirk werd niet geloot, Wilfried wel. Dirk is een verbinder, gezellig maar ook sterk 

betrokken, Na mijn hartoperatie ontving ik direct een mailtje van hem. 

Buiten de tenniswedstrijden op het veld en in de hal deelde ik met Dirk muzikale voorkeuren als de NITS 

en de KIK. Ook hebben we nog een keer gezamenlijk gedanst op de stamtafel bij Jelle in het café. We 

waren jong en lenig toen. Opgaan in de muziek is een gave die Dirk heeft.  

Dan de SUBTITEL: de kunst van het veldspel. Dit betreft een boek dat ik aan Dirk uitleende in een 

periode dat ik dit eigenlijk nog niet deed. Maar ik vertrouwde Dirk en waardeerde zijn literaire keus. Via 

Luko kreeg ik het terug en werd er op een dinsdagavond nog over de inhoud gediscussieerd. De Indische 

Duinen volgde als boek. 

Ik wil graag afsluiten met een recensie in de Volkskrant: De kunst van het veldspel is een even 

onweerstaanbaar als toegankelijke roman vol vriendschap, liefde, dromen, faalangst en humor – en 

honkbal.  

Met tennis voor honkbal, wil ik deze eigenschappen graag toedichten aan Dirk. 

Dirk het ga je goed. Er is een leven na tennis.  

Genietmomenten lijken bij jou vanzelf te komen.  

Jan Snoek 
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9. Ontwikkelingen van de vereniging in de afgelopen 25 jaar 
 

Op verzoek van de redactie een bijdrage aan dit clubblad: 

Een jubileumjaar, onze vereniging bestaat 50 jaar! Best een moment om even bij stil te staan. 

Ik ontving daarvoor, als voorbeeld, het artikel van Gosse Dijkstra dat hij maakte ter gelegenheid van 

het 25-jarig jubileum van onze vereniging. Een welhaast geschiedkundig overzicht over de periode 

1974 tot en met 1999 van de L.T.C. IJlst. 

Heel aardig om nog eens te lezen. Mijn bijdrage is anders, maar dit voorbeeld biedt voldoende 

aanknopingspunten waarvan ik graag gebruik heb gemaakt. 

Bestuurlijk is er in de jaren niet eens zoveel veranderd, die organisatie stond! Gelukkig zijn er, door 

de bank genomen, telkens genoeg leden die zich in bestuur en/of commissies of anderszins als 

vrijwilliger willen inzetten voor de vereniging.  

Het doel van een vereniging is om te verenigen. Mensen moeten het ook echt leuk vinden om bij die 

groep (club) te horen. Samen organiseren en realiseren van allerlei activiteiten, in ons geval rond 

tennispartijtjes, toernooitjes, lessen competities enz., is echt aan de leden, dat hoort bij het 

lidmaatschap van onze vereniging. 

De contributie is in al die jaren maar een enkele keer iets verhoogd. Tennis blijft daardoor in IJlst en 

omgeving toegankelijk voor iedereen! Dat is prachtig, want wat beleven wij als leden veel plezier aan 

dit spelletje. Er kunnen best nog wat enthousiaste leden bij. 

Zo gingen we na 1999 verder, toen nog met 385(!) leden. Sinds 1997 op onze prachtige, eigen (!) 

accommodatie. Een prachtige kantine met kleed- en douchegelegenheid, vijf tennisbanen en een 

oefenkooi. Een groot compliment aan alle bestuurders die zich daarvoor, gedurende dat hele 

moeizame proces, hebben ingezet. Daar mogen wij nog steeds heel blij mee zijn. Er is dan ook volop 

gebruik gemaakt van onze accommodatie. 

Dat ledental is afgelopen jaren flink gedaald. Dat is misschien helemaal niet zo erg hoor, maar ook 

niet echt leuk, toch?  

Nieuwe leden brengen ook nieuwe energie. Zij zijn daarom niet alleen van harte welkom. Wij hebben 

ze ook echt nodig. Wat mij betreft mogen er ook in IJlst wel weer eens nieuwe en betaalbare huizen 

worden gebouwd. Enkele jaren geleden was er echt sprake van een boost toen een hele groep IJlster 

(zeg maar) 25-plussers lid werden van onze vereniging, dat maakte echt verschil in bedrijvigheid, in 

gezelligheid, in deelname aan competities, clubkampioenschappen enz.  

Jeugdleden zijn er alle jaren weer! Vooral dankzij de inzet van onze jeugdcommissie blijft er 

belangstelling voor tennis onder de jeugd. Door lessen, competities en andere leuke activiteiten 

onder begeleiding van commissieleden en ouders blijft dat gelukkig wel doorgaan. 

In 2008 lees ik in de notulen van bestuursvergaderingen alweer over de noodzakelijke reservering 

voor renovatie van de banen. Over een inschatting van kosten, in eenzelfde situatie dus met gravel, 

met banen in dezelfde richting aangelegd. Aantekeningen en berichten over andere (on-

)mogelijkheden. Zouden we bijvoorbeeld all weather banen aan willen leggen of de richting willen 

veranderen dan zou dat consequenties hebben. De loopruimte rondom de banen is voldoende 

doordat wij gebruik maken van een ontheffing door de KNLTB. Die ontheffing zou vervallen bij een 

andere baansoort! Raar maar waar. 
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Maar dan in het voorjaar van 2013! Een feestje, we nemen een geheel gerenoveerde 

tennisaccommodatie in gebruik. Alles nieuw(!); de banen, het hekwerk daar omheen, het terras en 

het andere tegelwerk, mooie bankjes op de banen, nieuwe tafels en stoelen op het terras enz. En - in 

eerste instantie een beetje verstopt achter de winddoeken - een heuse mini-baan(!). Later werd 

duidelijk dat jeugdleden weinig gebruik maakten van dat baantje. Vandaar dat in 2020 de oefenkooi 

opnieuw is opgezet. 

Dankzij de inzet van bestuurs- en commissieleden, vele andere vrijwilligers is dat project van 

renovatie en vernieuwing opnieuw geslaagd.  

We spelen alweer jaren op een destijds nieuw ontwikkelde baansoort, Gravel Premium Plus, banen 

die op afschot zijn aangelegd. Een nieuw product in de Nederlandse tenniswereld, zowel voor de 

aannemer(-s) als voor onze vereniging en onze baancommissieleden. Onze leden konden gelukkig 

wel volop tennissen.  

Maar wat is daar veel en vaak overleg over gevoerd met de aannemer, ons geduld werd serieus op 

de proef gesteld. Want de voordelen van deze baansoort bleken in de praktijk echt anders uit te 

pakken dan ons bij de aanschaf was voorgesteld. Veel problemen zijn overwonnen! 

In de periode die voorafging aan de renovatie ontstond de behoefte aan een functionaris die de 

communicatie met onze leden en de Public Relations zou verzorgen. Oege Damstra werd als 

secretaris onze eerste PR-functionaris. Even later is dat overgenomen door Johan Steenbeek. 

Wat voor een vereniging heel prettig is, is het hebben van sponsoren. Eerder hielpen verschillende 

bedrijven in IJlst en omgeving ons ook wel eens even door ons te steunen als er weer een klus 

geklaard moest worden, ook financieel zijn we echt wel vaker bevoordeeld. Bepaald niet alleen door 

betaling van een advertentie in ons clubblad, of het bedrijfslogo op winddoeken en onze website. 

Maar wat is het prettig wanneer bedrijven hun kennis en kunde in willen zetten voor een vereniging. 

Dan gaan dingen vaak sneller, in een keer goed en is dat dus in meerdere opzichten voordelig voor de 

vereniging. 

De website is in 2011 helemaal nieuw ontworpen door Ludo en Jeroen Brink. Een werkelijk behoorlijk 

grote klus voor beide broers. Het actueel houden en gebruik maken van verschillende mogelijkheden 

die aan de websites worden toegeschreven blijkt in de praktijk – in heel veel verenigingen en andere 

organisaties – problematisch. Daardoor zijn websites te vaak niet heel actueel of minder informatief, 

wat het gebruik en nut nadelig beïnvloed. Dat is ons ook overkomen, waardoor er in 2017 opnieuw 

een deskundige is gevraagd groot onderhoud te plegen aan onze website. Wat neerkomt op een 

vernieuwde website, dat zijn wel wat dure grapjes omdat ons gedrag en gebruik van de website 

daarmee niet echt is veranderd. 

Digitaal, het wordt niet door iedereen gelijk gewaardeerd maar lieve mensen zo’n smartphone is 

toch wel een heel handig ding. Wat kun je daar veel mee doen, het is een complete computer en 

voor velen altijd onder handbereik! Via een app de uitslagen van wedstrijden invoeren. Het digitaal 

betalen in de kantine is zoals we dat nu doen. In corona-tijd is het digitaal reserveren van een baan 

ingevoerd en al vrij snel gebruikelijk geworden onder onze leden. Het kan allemaal. 

Sportiviteit en Gezelligheid binnen onze vereniging. 

In 2020 is er een overkapping aan onze kantine gemaakt. Dat is inmiddels echt een gouden greep 

gebleken. Er wordt volop gebruik van gemaakt, niet alleen als het regent om te schuilen maar 

gewoon; een plek waar je heel gezellig bij elkaar zit voor een praatje – verhaaltje of om samen te 

kijken naar spelers op de banen. Een pracht plek. 
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Als dank en uit waardering voor hun inzet organiseert het bestuur jaarlijks een avond voor 

vrijwilligers binnen onze club. Wat we dan doen is over de jaren best heel divers. Een hapje en een 

drankje hoort erbij. We kennen inmiddels allemaal de Oud Hollandse Spelletjes die we kunnen huren 

van mevrouw Alie Smit. We hebben natuurlijk ook gewoon op de banen nog even getennist of jeu de 

boule eens even uitgeprobeerd (dat kon op de oude banen best even). Zelfs een vaartocht en een 

wandeling door ons stedeke stond eerder op het programma! Een kleine attentie rond de 

jaarwisseling hoort hier ook bij. Blij met alle vrijwilligers! 

Toen ging het twee keer echt stormen in IJlst en omstreken. Eerst sneuvelde er één lichtmast. We 

waren nog optimistisch en ook blij dat we toch weer alle winddoeken hadden weggehaald en 

opgeruimd. Een paar dagen later, opnieuw een zware storm waarbij de tweede lichtmast afknapte! 

Dat overkwam ons zo maar. Wat is het dan fijn dat het in zo’n situatie toch lukt om met 

tegemoetkomingen vanwege de schade door de verzekering, door subsidie voor energiebesparende 

initiatieven en eigen reservering de baanverlichting te vernieuwen, zelfs te verbeteren! Want 

voortaan maken wij gebruik van Ledverlichting! 

Ik hoop dat de leden van onze vereniging straks in 2024 en nog vele jaren daarna weer volop zullen 

blijven tennissen. Dat zij veel plezier zullen beleven aan “ons spelletje”, de tennissport binnen de 

L.T.C. IJlst. 

In een sportieve maar ook vriendelijke en gemoedelijke omgeving waar het goed toeven is, waar 

iedereen welkom is. 

Met dank aan al die mensen die als vrijwilliger tijd en energie steken om allerlei taken goed uit te 

voeren zodat onze vereniging functioneert. 

 

Henk Nijland 
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10. Interview Hans & Dominicus 
 

‘In de wilgen’ 

Hans en Dominicus, Dominicus en 

Hans. Twee lange mannen met 

dezelfde passie voor sport en 

jarenlang als succesvol duo actief voor 

onze vereniging. Ter ere van het 

jubileum en omdat beide heren per 1 

januari jongstleden hun lidmaatschap 

hebben opgezegd, leek het ons leuk 

om hen in de schijnwerpers te zetten 

door middel van een interview. Zo kan 

iedereen lezen hoe dit succesvolle duo 

zelf terugkijkt op de afgelopen 50 jaar. 

Allereerst de feiten en cijfers: 

Aantal jaren lid: 42 jaar (sinds 1982) 

Dubbelpartners: 39 jaar (sinds 1985) 

Aantal prijzen als duo: 17 keer 

clubkampioen Heren Dubbel. 

 

Hoe het begon 

De club, met een ledenstop vanwege maximale capaciteit van 3 banen, was niet zomaar toegankelijk. 

Als je lid wilde worden kwam je op de wachtlijst. Hans, was gestopt met voetballen en werd in 1982 

lid samen met zijn vrouw Afke en Cor & Alie de Jong.  

Dominicus, gestopt met volleybal, werd datzelfde jaar lid en had zich opgegeven voor de enkel 
clubkampioenschappen. Libbe Kerstma had zijn volgende ronde partij tegen Marc van der Meulen al 
gepland, want van ene Bouma die net lid was zou hij toch wel winnen? Het liep anders, want niet 
Libbe maar Dominicus bereikte de volgende ronde. En zo troffen Hans en Dominicus elkaar op en 
rond de baan. Vooraf kenden zij elkaar niet maar ze hadden direct een goede klik.   

Al snel vormden Hans & Dominicus 

een competitieteam samen met 

Canisius Smit en Cor de Jong. In die 

tijd zonder mobiele communicatie 

hingen na drie 

competitiewedstrijden de prikborden 

vol met uitslagen in de kantine. De 

spanning van niet weten waar je in 

het klassement stond maakte het 

extra leuk. Ze werden jaar op jaar 

kampioen en klommen zo op naar de 

hogere regionen van de competitie. 
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Er werd gespeeld op zaterdag, vier enkels en twee dubbels. De dubbelopstelling stond vast, Hans en 

Dominicus speelden altijd samen. Eén keer wilde tegenstander Bontekoe vooraf al onderhandelen 

over de einduitslag, zodat ze zich konden handhaven in de competitie. Dit werkte als een rode lap 

voor het IJlster team, want daar wilden zij niet aan meewerken. Bontekoe werd met 6-0 aan de kant 

gezet. Na afloop zei de aanvoerder: “het leek wel alsof jullie kampioen wilden worden”. En was het 

niet zo gezellig in de kantine... 

Het groene clubgebouw was eerst een materialen hok en geen kantine. Om de beurt werden de 

versnaperingen meegebracht naar de club. De flessen sinas staken bovenuit de tas. Later werd het 

hok verbouwd tot kantine.  

Droomkoppel 

De kracht van het duo lag in het geloof in eigen kunnen, het bewaren van de rust en een hekel 

hebben aan verliezen. De support voor de tegenstander werd omgedraaid alsof ze juichten voor 

henzelf. Het was een inspiratie en daar werden de heren beter en sterker van. Menig tegenstander 

beet zich daar op stuk, waaraan Hans toevoegt: “je speelt zo goed als de tegenstander het toelaat”.   

Dominicus verraste met zijn sterke service en netspel, had een snelle reactie en soms onmogelijke 

ballen. Hans was de consistente speler vanuit het achterveld en maakte geen fouten. De tactiek: Hans 

speelde een diepe bal, waardoor Dominicus de kans kreeg om de rally af te maken bij het net. De 

twee hebben onderling nooit issues gehad en wisten precies wat zij aan elkaar hadden.  

Afke loopt even binnen en vult aan; ‘er is nooit een onvertogen woord geweest tussen beide’. 

Wanneer er van kant gewisseld werd hield Dominicus de focus en had Hans even een praatje met het 

publiek en grapjes tussendoor. De verschillen in speelstijl en persoonlijkheid vulden elkaar geweldig 

aan.  

In het begin van hun lidmaatschap hebben ze competitietraining gevolgd maar later niet meer. Elke 

week gingen ze samen de baan op om te trainen met elkaar, zij bedachten zelf de oefeningen door 

bijvoorbeeld een bezem in het midden neer te zetten om de crossballen te oefenen.  

Frustraties  

Frustraties op de baan waren er 

nauwelijks, een enkele keer over de 

opstelling van de tegenstander tijdens 

een competitiewedstrijd. Het team van 

Workum offerde hun 4e enkel op door 

deze op nummer 1 te plaatsen. Dit tot 

frustratie van Hans, want dit was voor 

beide partijen geen leuke wedstrijd. De 

consumptiebonnen bleven hierdoor na 

de wedstrijd in de broekzak. Een brief 

naar de bond resulteerde in ‘de Friese 

regel’ met vaste speelsterkte.  

Dominicus vertelt dat als het in de 

wedstrijd echt niet liep dat hij dacht ‘dan ferlieze wy ek mar’. Hierdoor kwam de druk van de ketel, 

kon hij vrijuit tennissen en kwam hij er toch weer bovenop. Ze keken elkaar ook wel eens aan en 

zeiden ‘it gjit no sa min, minder kin’t ek net wurde’.  
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Hoogtepunt 

Als gedenkwaardig hoogtepunt noemen zij de Friesland Cup tegen Veenwouden. Het was een 

spannende dag met gewonnen en verloren partijen. Hans en Dominicus stonden nog als laatste op de 

baan met een achterstand van 3-2 in de derde set. Tijdens de wissel informeerde Hans naar het 

aantal benodigde games voor de dagzege, ze mochten geen game meer verliezen. Met die boodschap 

gingen ze de baan weer op en wisten de set om te buigen naar een 3-6 overwinning. Na afloop in de 

kantine bleek dat beide teams evenveel games hadden gewonnen maar er was iets mis gegaan bij de 

dames dubbels. Tijdens de discussie over het wel of niet geldig verklaren van deze wedstrijden telde 

Hans opnieuw de games en hij kwam tot de conclusie dat IJlst toch 1 game meer had gewonnen. 

Eerst werd overeengekomen werd dat de dames dubbels niet overnieuw gespeeld hoefden te worden 

en daarna verraste Hans de tegenstander met de opmerking dat ze IJlst konden feliciteren met de 

overwinning.  

Ook het op latere leeftijd wedstrijden winnen van de jongere talenten als de Nederhoedjes in 

combinatie met vader Koos voelde erg goed!  

Blessures 

Hans was eens benauwd op zaterdagochtend voor een toernooi in Workum. Hij heeft toen even 

rustig aan gedaan en tijdens het grasmaaien leek er ineens wat lucht te ontsnappen toen hij 

vooroverboog. Toen hij dit voor de wedstrijd aangaf bij Dominicus was zijn reactie ‘Sitst do dy no al yn 

te dekken?’ De wedstrijd werd gespeeld en duurde 2 uren en 3 kwartier. Daarna heeft Hans nog 3 

dagen rondgelopen met de klachten, het bleek een klaplong te zijn. ‘We hadden een goede conditie’. 

Dominicus kreeg slijtage in zijn enkel. Hij heeft altijd met veel pijn gespeeld (bot op bot). Later is deze 

enkel operatief vastgezet. Dominicus is altijd actief en geeft toe met 3 sporten in het verleden 

(badminton, volleybal en tennis) veel van zijn lijf te hebben gevraagd. Het was altijd een ‘te moai 

spultsje’ waardoor hij met de pijn leerde omgaan. Echter laat het lichaam het niet meer toe en heeft 

hij moeten besluiten te stoppen met uitvoering van de sport.  

Hans heeft Long covid waardoor het helaas niet meer lukt om te tennissen. Acceptatie is de enige 

mogelijkheid en grenzen worden verlegd. “Sjen nei wat je wol kenne en net nei wat net meer 

slagget”. Ooit hoopt hij zichzelf te kunnen vergelijken met Heintje Davids en terug te keren op de 

tennisbaan. 

Vrijwilligers 

Hans en Dominicus waren niet alleen succesvol op de baan, maar ook als verenigingsmensen. 

Dominicus is (nog steeds) een stille kracht op technisch vlak. Hij was actief in de baancommissie, 

betrokken bij de ontwikkeling van het huidige clubgebouw en tot voor kort klom hij nog in de 

lichtmasten om lampen te wisselen. Hij 

zegt dat het zonde was van het geld om 

er twee mannen voor te laten komen, 

en er kon niks gebeuren met de band 

vast. Het moment dat je de paal moest 

loslaten was wel een dingetje vertelde 

Hans aan Dominicus. Nieuwe lampen in 

de rugzak, naar boven om de lampen te 

wisselen. Oude eruit en nieuwe erin, 
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bovenin maakte hij nog een foto van het uitzicht en dan met de oude lampen in de rugzak weer naar 

beneden. 

Dominicus mag graag onze vereniging (én anderen) helpen ‘it is moai wurk’. Hij geeft ook toe dat het 

nu soms zelfs drukker is dan voor zijn pensioen. 

Hans is een aantal jaren verantwoordelijk geweest voor het clubblad en kon als lid van de Technische 

Commissie speechen en prijzen uitreiken op een zeer aangename wijze. Thuis bereidde hij wat 

mopjes voor en deze kwamen soepel naar voren tussen de wedstrijdverslagen door. Cor en Alie 

werden wel als voorbeeld genomen, Alie had een mooie jurk in de etalage gezien, waarop Cor dan zei 

‘wist do wat wy dogge? Wy rinne der moarn wer even langs’.  

Hans vertelt hierdoor ook wel eens een prijs vergeten te zijn uit te reiken, of het verhaal een beetje 

kwijt te zijn maar dat gaf niet, de toehoorders lieten zich dan wel horen. ‘Het was een mooi onder-

ons, en onder-ons kun je geen fouten maken toch?’ 

Nu, na 40 jaar, blijven Hans en Dominicus een bindende kracht voor de tennisclub in IJlst. Ze hebben 

niet alleen hun eigen successen behaald, maar ook bijgedragen aan de groei en eenheid van de 

vereniging. Heel veel dank!  
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Een tennisbal 

 

11. De ontwikkeling van het jeugdtennis door de jaren heen 

 

De jeugdtraining binnen onze tennis vereniging is vrijwel altijd succesvol geweest. Ondanks het feit 

dat er twee grote tennisverenigingen in Sneek zijn. Onze tennisvereniging heeft altijd een eigen 

jeugdcultuur gehad. Dat er veel aanbod voor de jeugdtraining is, komt ook mede door twee 

basisscholen met veel leerlingen. Door steeds het schooltennis, vriendjes en vriendinnetjestraining 

aan te bieden, blijft het aantal jeugdleden redelijk stabiel. Voor 2013 bood de vereniging via PRO – 

tennis de jeugdtraining aan. En dit is in het prille begin door o.a. Arnoud Bulthuis en Raoul Lockhorst 

gegeven De laatste jaren wordt de jeugdtraining door Jente Bulthuis gegeven. De jeugdtraining werd 

vroeger op leeftijd ingedeeld en wordt nog steeds op vrijdagmiddag gegeven. Bij de training werden 

de speelafstanden aangepast nl minitennis, miditennis en groot veld tennis. Pas na 2013 werd de 

methode tenniskids ingevoerd. Deze methode is met de speciale bal en het niveau werd met een 

kleur gegeven. Tenniskids rood ( t/m 8 jaar ) tenniskids Oranje ( t /m 10 jaar ) tenniskids Groen (t /m 

12 jaar) en junioren Geel (t/m 17 jaar) 

Het is best uniek dat onze tennisvereniging in alle niveau kleuren trainingsgroepen heeft. En onze 

vereniging gaat met de tijd mee. Sinds 2014 is het tenniskidstrainingsprogramma geïntroduceerd met 

de bijhorende tenniskids competitie en toernooitjes.  Vroeger werd de jeugdtraining alleen in de 

zomer aangeboden en nu is er sinds een aantal jaren een trainingsprogramma gedurende het hele 

jaar. Dit heeft tot doel  om de jeugdleden het gehele jaar te binden aan de vereniging. Zo wordt er in 

de winter ook doorgetraind en gebruik gemaakt van de buitenbanen van de Vliegende bal en er zijn 

ook wintertennisactiviteiten waarbij gebruik gemaakt wordt van de tennishal Sneek. 

Vroeger was er een gewoon zomerlidmaatschap en nu is het alles in 1 lidmaatschap ingevoerd 

waarbij de kinderen 1 contributie bedrag betalen met een aantal leuke tennis en niet tennis 

activiteiten. 

De combinatie van een enthousiaste jeugdcommissie die goed samenwerkt met de huidige trainster 

Jente Bulthuis zorgt voor een succesvolle jeugdtraining en welke nog jaren voorruit kan.   
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12. Mijmeringen en anekdotes van de familie Spoelstra 
 

Wij mochten in 1976 starten op twee banen met 200 leden, er was toen een ledenstop. 

Direct fanatiek trainen om ons te meten aan andere clubs in Friesland. Geartsje bracht de jongste 

naar de kleuterschool en direkt door naar de tennisbaan, met nog enkele dames, het geleerde in 

praktijk brengen. Dit resulteerde in de tachtiger jaren in wedstrijden buiten de provincie-grenzen. 

Zoals naar Den Haag, Rotterdam, Veenen (N.Br) en Castricum. Grote wedstrijden in dames enkel en 

dubbel, wel vaak 1 ronde maar bijzondere belevenissen.  

Vrij snel na de start was er behoefte aan een derde baan, deze baan was te bereiken via een 

‘bospaadje’. Soms wat romantiek, maar ook echte wedstrijden. Ik herinner mij nog de wedstrijd in de 

Friesland Cup tegen de Boskránne, tussen Geartsje en ‘tennis Aeltsje’, het werd een overwinning voor 

de thuisclub, met als reactie van A. “do meist het publiek wol betanke,” dat heeft ze toen ook maar 

gedaan.  

In de eerste jaren werd alles nog in het ‘tennishok’ besproken en beklonken. Altijd heel gezellig en de 

hapjes waren van hoge kwaliteit. 

Mijn eerste kennismaking buiten de gemeentegrenzen was o.a. de mix-partijen met Tine Bakker, als 

wij soms een voorsprong opbouwden, werd ons optimisme vaak beëindigd met een minder positief 

resultaat. Daarna hebben Haye Z. en ik vaak dubbels gespeeld. Eén jaa in de mix met Marijke de Vried 

en Klaske Planting, langs de lijn hoorde je dan als kommentaar; “wat hebben die meisjes een mooie 

techniek”, over ons hoorde je niemand! Na afloop van de wedstrijd, de meisjes een ijsje en wij een 

biertje.  

Het jaar daarop kwamen we in een mannenteam en daar vielen we meer op: o.a. door Haye zijn 

hobby. Dan had hij in de bosjes een vogel ontdekt en gevangen, b.v. een duif, of een Amerikaanse 

parkiet en deze beestjes vonden bij hem een veilig onderdak. Maar zijn voorliefde 

voor het dierenrijk bracht hem ook eens in de problemen. Wij hadden een wedstrijd 

gespeeld in Dokkum en Harm Donker was onze chauffeur, vertrouwd vervoer in een 

nieuwe auto. Na een drankje, het was ruim twaalf uur in de nacht, wilde de auto niet 

starten. ANWB gebeld, moest uit Joure komen! Na een kleine controle konden we 

om half twee vertrekken. Het was in de tijd van de MKZ crisis, wij werden staande 

gehouden midden in een donkere wereld. Ons werd gevraagd “hebt u ook vee in 

de auto?” Haye zegt baldadig, “een geitje”. Vee mocht niet vervoerd worden, de 

kofferruimte open, gevuld met tennisattributen, geen boete, maar wel weer 

oponthoud.  

We mogen nog steeds genieten op onze mooie tennisbanen maar wel met 

een ontspannende wedstrijdmentaliteit.  

Opgetekend, februari 2024, Geartsje & Piet. 
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13. Kantine makeover 

Zoals jullie allen weten is dit winterseizoen de kantine onderhanden genomen. Er is al heel wat werk 
verzet en op dit moment gaat het project de eindfase in. Dit is ook nodig want op zaterdag 23 maart 
is al de feestelijke opening. Tot die tijd moet er nog een hele hoop gebeuren maar gelukkig komt er 
van vele kanten hulp, dus we hebben er alle vertrouwen in dat het goed komt voor de 23e.  

Het idee ontstond in september. Het zou wel wat gezelliger kunnen in de kantine, er waren lampen 
stuk, meubilair begon gebreken te vertonen en het kon allemaal wel wat frisser. Tijd voor een 
upgrade. We hebben het plan aan het bestuur voorgelegd en in het kader van het jubileum seizoen 
vond het bestuur dit een goed idee.  

Met z’n vieren zijn we begonnen te brainstormen over de mogelijkheden met in het achterhoofd de 
gedachte om de kosten zo laag mogelijk te houden. Gelukkig hebben we binnen onze vereniging veel 
handige mensen die hun steentje op vrijwillige basis willen bijdragen. Nadat de bar en het oude 
meubilair verkocht was via Marktplaats is Marco Damstra begonnen de wand te stucen. Het zag er 
gelijk veel moderner uit. Vervolgens heeft Hardy Bremer een sfeervolle kleur aangebracht op de 
muur. Daarna was het tijd voor de vloer welke we als restpartij via Post relatief goedkoop op de kop 
getikt hebben. Gerrit de Jong en Geert hebben eerst egaline aangebracht en vervolgens het PVC erop 
geplakt. Ondertussen is de verlichting geregeld door de commissie en is Dominicus bereid gevonden 
om te helpen dit op een veilige verantwoorde manier aan te leggen. In het kader van de 
duurzaamheid zal alle verlichting worden vervangen door LED. Nieuwe plafondplaten worden 
geleverd door Gerrit de Jong. Ook wordt de hal voorzien van nieuwe deuren met behulp van Wilfried 
Nijland. De nieuwe stoelen en krukken zijn door de dames van de commissie via Marktplaats 
verzameld en zijn klaar om in gebruik genomen te worden. MAAT heeft een prachtige nieuwe bar en 
tafels gemaakt. Daarnaast heeft de baancommissie ons ondersteund met allerlei hand- en 
spandiensten.  

De laatste weken zal nog hard gewerkt worden om alles op tijd af te krijgen voor de feestelijke 
opening.  

Groeten namens de inrichtingscommissie, 

Susanne, Geert, Anne en Hieke 
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14. Clubkampioenschappen 2023 
 

Afgelopen seizoen hebben we als TC de nieuwe All-in one opzet voor de clubkampioenschappen 

geprobeerd. Gedurende twee weken zijn er prachtige wedstrijden gespeeld in 7 verschillende 

categoriën. Alleen de dames enkel is niet gespeeld. Door de hoeveelheid aan categoriën waren de 

poules soms wat klein maar waren er wel veel spannende wedstrijden met aan elkaar gewaagde 

teams. Dit was mooi om te zien voor de supporters en andersoms was de support vanaf de kant fijn 

voor de deelnemers!  

De eerste week was het heerlijk tennisweer. De tweede week was wat wisselvalliger maar alle 

wedstrijden konden gespeeld worden, waarvan één in de hal. Zondag 24 september werden de 

finales gespeeld. Dit werd feestelijk afgesloten met de prijsuitreiking en een hapje en een drankje! 

De prijzen en het toernooi werden gesponsord door De Vries Stukadoors en verzorgd door Bakkerij 

De Boer uit IJlst. 

Met veel categoriën heb je ook veel verschillende winnaars:  

HE Roland Garros 1ste  Arnold Wessels 

   2de Jacob de Vries 

DD Roland Garros   1ste Susanne Slot en Hieke de Boer 

2de Anne Bakker en Moniek Zwiggelaar 

DD Wimbledon       1ste Jeltsje de Vries en Alie de Jong 

2de Tjitske Bakker en Wietske Schraa 

HD Roland Garros    1ste Abe de Boer en Arnold Wessels 

2de Corneel Timmermans en Cees de Koning 

HD Wimbledon        1ste Hein Quarré en Tiemen Quarré 

2de Rudy Bosma en Pieter Nijdam 

GD Roland Garros    1ste Abe de Boer en Hieke de Boer 

2de Jacob de Vries en Susanne Slot 

GD Wimbledon       1ste Tjerk Bakker en Moniek Zwiggelaar 

2de Rudy Bosma en Elisabeth Flapper 

Wij hopen dat in het jubileumjaar nog meer teams zich opgeven voor de clubkampioenschappen. 

Groet van de TC. 
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15. Ladiesday 2023 

Het was prachtig mooi zonnig weer op donderdag 7 september. We mochten 20 ladies verwelkomen 
op ons tennispark. Meerdere dames van de woensdag en donderdag racketochtend hadden zich 
opgegeven. Er was een indeling gemaakt zodat er spannende partijen werden gespeeld. 

Na de eerste ronde was er op het terras koffie met een heerlijke appeltaart gemaakt door Anneke van 
Wagtendonk. 

Na nog twee rondes tennis stond er een heerlijke lunch klaar met een lekkere eigengemaakte 
tomatensoep door Maaike Zijlstra. 

Na de lunch werden er nog rackets getrokken, maar de meeste ladies gingen huiswaarts, het was 
inmiddels bijna 30 graden. 

Al met al een gezellige dag met mooie partijen tennis en voor herhaling vatbaar. Voor volgend jaar 
hebben Tine, Jeltsje en Jellie zich aangemeld voor de organisatie. 

Anneke, Maaike en Margriet 

  



 

33 
Clubblad LTC 50 jaar  2024 

16. Wintertoernooi 
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17. Jeugdcommissie verslag 2023 
 

In 2023 beleefden we weer een fantastisch avontuur met zo'n 40 jeugdleden bij LTC IJlst. Dankzij het 

alles-in-één pakket dat LTC IJlst in samenwerking met TAF aanbiedt, genoten onze jeugdspelers van 

maar liefst 40 speelmomenten (exclusief competitie). Tijdens deze ontmoetingen werd er niet alleen 

intensief getraind, maar werden ook leuke wedstrijdjes gespeeld en bovendien werden er tal van 

leuke activiteiten ondernomen. 

Laat me je meenemen naar enkele van deze onvergetelijke momenten: 

Op een stralende 23e juni vonden de clubkampioenschappen plaats, waar onze jonge spelers zich 

onverschrokken door de hitte werkten om een van de felbegeerde bekers in de wacht te slepen. 

Een maand later, op 21 juli, werd het zomertoernooi georganiseerd. Het tennisveld bruiste van 

energie terwijl de jeugd hun vaardigheden toonden d.m.v. opdrachten over de tennisbanen en de 

tennismuur. Met de komst van de herfst brachten we op 20 oktober een griezelige twist naar de 

tennisbaan met het Halloweentoernooi.  

Op 5 november was het de beurt aan het altijd populaire ouder-kindtoernooi, een evenement dat 

keer op keer een groot succes blijkt te zijn.  

Ook streden er in 2023 net zoals in het komende jaar, in alle kleuren (rood, oranje, groen en geel), 

jeugd in de competitie. Een unicum wat geen van de omliggende verenigingen hebben. Zeven 

zondagen spelen we wedstrijdjes, in ons eigen LTC IJlst tenue.  

Wist je dat? We van het sponsorgeld van de Poiesz actie onze eigen rode baantjes hebben gekocht? 

Zo kan de jongste jeugd nog beter oefenen!  

We mogen best een beetje trots zijn op onze jeugd! Benieuwd naar het enthousiasme en de talenten 

van onze jeugdspelers? Kom dan eens langs op een vrijdagmiddag! 

 

Groetjes, de jeugdcommissie en Jente  

 

 

 

 

 Ze spelen dubbelspel, de tegenpartij wint dus 2 sets. 
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18. PR commissie; Oprichting LTC IJlst club van 50 
 

Gezien we als vereniging komende zomer 50 jaar bestaan is er vanuit de PR-commissie het idee 

ontstaan om in dit jubileumjaar de LTC IJlst Club van 50 op te richten. Geen clubje van 50 plussers 

maar een groep leden, oud-leden, bedrijven en andere betrokkenen welke ons als vereniging met een 

bijdrage van €50,- per jaar ondersteunen. Het doel van de Club van 50 is naast de extra inkomsten 

zorgen voor nog meer verbinding en betrokkenheid tussen iedereen die LTC IJLST een warm hart 

toedraagt.  

Bestedingsdoel Club van 50 

Waar gaat het geld naartoe? De donateurs van de Club van 50 bepalen gezamenlijk aan welk 

bestedingsdoel geld wordt uitgegeven. Denk hierbij bijvoorbeeld aan nieuwe netten voor de jeugd, 

een mooie picknicktafel of loungeset voor op ons terras. 

Wat krijg je ervoor terug? 

In onze prachtige vernieuwde kantine komt een Club van 50 bord te hangen waarop alle donateurs 

van de Club van 50 worden vermeld. Naast een vermelding op het bord (uiteraard niet verplicht) is 

het de bedoeling om Club van 50 activiteiten te organiseren zoals bijvoorbeeld een BBQ of leuke 

andere activiteit. 

Wie kan lid worden? 

Leden, oud-leden, familie/vrienden van (jeugd)leden en bedrijven kunnen lid worden van onze Club 

van 50. Kortom iedereen die LTC IJLST een warm hart toedraagt. 

Hoe word ik lid? 

Stuur om lid te worden van de Club van 50 een e-mail naar 

clubvan50@ltc-ijlst.nl of geef het aan bij één van de leden van de PR-

commissie (Evert, Jacob, Arnold). Het lidmaatschap loopt van 1 januari 

t/m 31 december en wordt aan het einde van het jaar stilzwijgend met 

1 jaar verlengd. Opzegging is mogelijk voor 1 december voor het 

daaropvolgende sponsorjaar. Je kunt ook gebruik maken de QR-code.  

Indien er nog tips, vragen of opmerkingen zijn dan horen wij het graag. 

We hopen dat veel mensen zich zullen aansluiten bij onze Club van 50 en dat we er met elkaar een 

groot succes van maken en mooie dingen kunnen realiseren!  

Namens de PR-commissie 

Evert Schreur 

Jacob de Vries 

Arnold Wessels 

 

 

  

mailto:clubvan50@ltc-ijlst.nl
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19. Toss-avond 2.0! De toss-avond in een nieuw jasje 
 

Een begrip, dat is de tossavond op dinsdag. In het verleden was de tossavond een druk bezochte 

avond waar veel getennist werd, en natuurlijk mocht de gezellige nazit niet ontbreken. De laatste 

jaren is deze avond, open voor alle leden, een beetje in het slop geraakt. Maar met ons vijftigjarig 

bestaan willen we dat veranderen. We halen inspiratie uit het succes van tennisvereniging Heeg, die 

met een vergelijkbaar concept hun club nieuw leven inblies. In overleg met hen zetten we Tossavond 

2.0 op. Zoals ze zeggen, beter goed gejat dan slecht bedacht        .  

Hoe werkt het? De toss voor Tossavond wordt nu aan het begin van het seizoen verricht, niet meer 

ter plekke. Door deze toss word je aan een nummer gekoppeld, waardoor je elke wedstrijd met een 

andere speler speelt tegen een ander koppel. Het schema wordt ingedeeld op niveau, met 2 of 3 

niveaus (A, B, en mogelijk C), afhankelijk van de aanmeldingen. De wedstrijden worden van tevoren 

op avonden ingedeeld. Speel je zowel dubbels als mixed? Dan kun je wekelijks de strijd aangaan; bij 

één opgave verwachten we je om de week.  

De wedstrijden duren een klein uur, en de games worden doorgeteld, geen sets tot 6 of 7 punten 

meer. Het schema loopt het hele seizoen door, zelfs in de zomervakantie. Natuurlijk kun je 

verhinderingdata opgeven, en als je een keer niet kunt of geblesseerd bent, kun je vervanging 

regelen. Als de vervanger beter is dan jij, begint jouw tegenstander met een 3-0 voorsprong. Invallers 

kunnen zich melden en worden ook op papier gezet.  

De uitslagen worden bijgehouden en verwerkt in een persoonlijke stand, en aan het einde van het 

seizoen komt er een winnaar tevoorschijn. Na het seizoen kan er zelfs promotie of degradatie 

plaatsvinden, afhankelijk van het verloop van het eerste seizoen en de opgave voor het volgende 

seizoen. Op deze manier willen we tossavond 2.0 voor iedereen boeiend, afwisselend en gezellig 

maken, op elk niveau. Doe mee en maak van de tossavond weer een gezellige avond! 

TC 
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20. Kantine commissie 
 
De taak van de kantinecommissie is ondersteunend aan het tennis. Wij proberen er voor te zorgen 
dat het gezellig is in de kantine. Wij zorgen dat er na de wedstrijden eventueel wat genuttigd kan 
worden in de kantine of op het terras. Dat is nu gemakkelijker geworden nu we allemaal in de keuken 
kunnen komen en dus ook bij de voorraad kunnen. Tennis is natuurlijk ook meer dan alleen 
tennissen, soms wil je de wedstrijd of training ook nog evalueren of gewoon gezellig dom l.ll.n en 
daar kun je dus lekker een drankje bij nemen.  
 
Je drankje dien je gelijk af te rekenen. De QR code staat op de bar of hangt anders in de buurt van de 
bar en de prijzen hangen in de kantine om uit te rekenen wat je hiervoor moet betalen. Dit systeem 
brengt een zekere mate van verantwoordelijkheid met zich mee. Wij gaan er van uit dat jullie je daar 
ook aan houden! 
 
Verder zorgen we nog dat de kantine, kleedkamers en wc’s schoon en netjes zijn. Dat doen we 
volgens roosters waar je op in kan tekenen. Deze worden verspreid via de mail. Doe dat ook vooral, 
het heeft als voordeel dat je dan een tijdstip kunt kiezen wat je zelf ook vooral goed uit komt. Deze 
roosters om op in te tekenen gebruiken we ook voor de kantinediensten die we gebruiken bij de 
clubkampioenschappen. 
 
Voor de rest maken we van een aantal activiteiten net even wat meer. Zo ook bijvoorbeeld de 
clubkampioenschappen. De dagen voor de finale hebben we vaak wat borrelhapjes er bij en bij de 
finale hebben we meestal even wat eten etc. er bij en maken we er een gezellige happening van. 
 
De kantinecommissie bestaat dit jaar uit Marc, Geert en Annie. Je zult ons vast regelmatig voorbij 
zien komen als je op de tennisbaan bent. Als je iets wilt weten of je hebt iets geconstateerd, spreek 
ons aan en schroom niet. We horen graag je mening of ook zaken die niet in de haak zijn en of anders 
kunnen.  
 
Wel tot zover, we hopen dat we je vaak op de tennisbaan mogen ontmoeten! 
  
Groet van de Kantinecommissie Marc, Geert en Annie 
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21. Voor de jonge lezers 
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22. Competitieteams voorjaarscompetitie + overzicht speeldagen 
 

 

 

 

  

Dag Dinsdagmiddag Dinsdagmiddag Dinsdagmiddag

Klasse DD 3e klasse DD 2e klasse DD 1e klasse

Team Geeske Ykema Jannie Koopman Alie de Jong

Thea de Jong Dieuwke Deen Durkje Bouma

Maaike Zijlstra Margriet van der Werf Afke Jansma

Annie Postma (AV) Jannie Gebben (AV) Jeltsje de Vries

Erna Kaptein (AV)

Dag Donderdagavond Donderdagavond Donderdagavond

Klasse HD 50+ 2e klasse HD 50+ 2e klasse HD 50+ 1e klasse

Team Bouwe Wilkens Johan Frankena Cor de Jong

Corry Zijsling Lammert Wiersma Hardy Bremer

Hans Postma Bouke Sikma Kees de Koning

Jan Toonstra Wytze Riemersma Leo de Graaf

John Kroon Pieter Talsma Marc van der Meulen

Pieter Bult Roland Veldkamp (AV) Jan Riemersma (AV)

Henk Nijland (AV)

Dag Vrijdagavond Vrijdagavond Vrijdagavond Vrijdagavond Vrijdagavond

Klasse HD 17+ 2e klasse DD 17+ 4e klasse DD 17+ 4e klasse GD 17+ Hoofdklasse GD 17+ 2e klasse

Team Marco Damstra Hester van Cruijsen Marjan Hoekstra Abe de Boer Tjerk Bakker

Pieter Nijdam Femke van Marle Gethy Kroese Arnold Wessels Anneke Schraa

Diek van Herk Mirjam de Groot Gerdi de Vries Anne Bakker Moniek Zwiggelaar

Henk Sybrandy Rixt Bootsma Tjitske Bakker Susanne Slot Elbrich de Jong (AV)

Rudy Bosma Maartje Bouma Wietske Schraa Hieke de Boer (AV)

Martijn Jansen (AV) Wendy van der Neut (AV) Elisabeth Flapper

Silvia Meeuwsen (AV)
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23. Top 10 rating 2024 
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24. Baanreglement  
 

Het bestuur vraagt jullie aandacht voor het bestaande 

baanreglement. 

1. De leden zorgen ervoor dat op en rond de 
banen een sportieve en gezellige sfeer hangt.  

2. De leden zullen nieuwe leden van onze club in 
hun midden opnemen. 

3. Jong en oud hebben dezelfde rechten en 
plichten. 

4. Wachtende leden zullen degenen die spelen 
niet hinderen door over de baan te lopen of 
zich met het spel te bemoeien. 

5. Alleen tennisschoenen geschikt voor gravelbanen (zonder zware profielzolen) zijn 
toegestaan. 

6. De beheerder bepaalt wanneer de baan wordt gesloten. Het park is dan afgesloten en er 
hangt een bord: BAAN GESLOTEN. De beheerder bepaalt wanneer de baan weer wordt 
geopend. 

7. De baan is ‘s morgens vanaf 8.30 open, tenzij de beheerder het dagelijks onderhoud nog 
niet heeft gepleegd. 

8. Spelers hebben een speeltijd van een half uur. Hun wordt verzocht de klok in te stellen op 
het tijdstip waarop zij beginnen te spelen en zij moeten hun ledenpasje op het daarvoor 
bestemde bord plaatsen. 

9. Na elke partij moet de baan geveegd worden. Dit dient te gebeuren in vierkantvorm van 
buiten naar binnen. Ook de laatste spelers s’ avonds moeten de banen vegen. 

10. De banen worden automatisch gesproeid. 
11. De banen mogen niet door de leden worden gerold. Dit doet de beheerder. 
12. Als er lijnen of gedeelten van lijnen los gaan, mogen ze niet worden aangestampt maar 

moeten ze aan de kant worden gelegd. De beheerder zal ze dan opnieuw aanbrengen. 
13. Op woensdagmiddag van 13.00 uur tot 17.00 uur zijn er 4 banen voor de jeugd vrij. De 

kinderen hebben tijdens deze uren voorrang. 
14. Kinderen in de basisschoolleeftijd mogen na 18.00 uur niet meer spelen, tenzij de banen 

niet meer gebruikt worden. 
15. Tijdens de training, vrij spel of competitie, speelt u voor eigen risico. 
16. Als er wachtende leden zijn, komen degenen die net les hebben gehad gedurende een 

half uur niet in aanmerking om te spelen. 
17. Wat moet u doen voor u de baan op gaat: 

A- Via de KNLTB Club app kunt u een baan reserveren. 
B- De speeltijd bedraagt een half uur. De klok in de kantine geeft de juiste tijd aan. 
C- De ledenpas is digitaal en hebben de leden allemaal via hun mail adres ontvangen. 
D- Indien men de gebruikte baan niet heeft gereserveerd vervalt het recht op gebruik 

van de baan.  
18. Het bestuur bepaalt als zich situaties voordoen waarin dit reglement niet voorziet. 

  



 

46 
Clubblad LTC 50 jaar  2024 

25. Bestuur-  en commissieleden 
 

Functies Naam Adres Telefoon/emailadres 
Algemeen Bestuur    
Voorzitter A. de Boer Wilhelminastraat 2a 06-29 30 64 04 

abelenstra5@hotmail.com 
Secretaris S.B. Slot Popmawal 15 06-24 68 23 83 

susanne_slot@hotmail.com 
Penningmeester. D. Slot Westergoleane 35 53 26 93 dbm.slot@gmail.com 
Baanonderhoud L. de Graaf Jagersherne 6 06-40 67 59 78 

leodegraafahw@gmail.com 
 

Technische Commissie 
tc.ltcijlst@gmail.com 

   

VCL H. de Boer Koninginnepage 26, Sneek 06-43 85 99 13 hieke60@hotmail.com 
 A. Bakker   
 M. Hoekstra   
 J. Steenbeek   
Jeugdcommissie 
tcjeugd.ijlst@gmail.com 

   

 R. Tulner   
 M. Huijbrechts   
 H. van Cruijsen   
 A. Popma   
 F. van Marle     
Kantinecommissie 
kantineltcijlst@gmail.com 

   

Afvaardiging Bestuur A. Postma  Croleskwartier 75 06-14 83 61 71 
anniemtpostma@gmail.com 

 M. vd Meulen   
 G. Nieveen   
    
Baancommissie    
Afvaardiging Bestuur L. de Graaf Jagersherne 6 06-40 67 59 78 

leodegraafahw@gmail.com 
Baancommissaris H. Haanstra   
 D. Bouma   
 E. Postma   
  C. de Jong   
Tennisles    
Tennis Academie Friesland W. Veltien   
Ledenadministratie    
Aan-en afmeldingen D. Slot Westergoleane 35 06-22 44 61 65 dbm.slot@gmail.com 

PR en Website LTC-IJlst    
www.ltc-ijlst.nl E. Schreur   evert@wapenvanijlst.nl                                                                         
 A. Wessels  wessels_arnold@hotmail.com 
 J. de Vries  jacobdevries@home.nl 
Redactie Clubblad    
Redacteur / lay out Hieke de Boer & 

Susanne Slot 
  

Bezorging D. Bouma Mientlan 19 53 17 58   durkjebouma@home.nl 
Drukken clubblad Keetman Koperslagersstraat 29 41 20 04 
Complex LTC IJLST  Dassenboarch 25 53 24 30 
    

 

  

http://www.ltc-ijlst.nl/
mailto:durkjebouma@home.nl
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26. Slotwoord 
 

Namens de redactie willen wij iedereen bedanken 

die heeft bijgedragen aan dit jubileumblad. Wij 

vonden het erg leuk om dit samen te stellen en 

hopen dat iedereen het met veel plezier gelezen 

heeft. Op naar het volgende jubileum! 

 

 

 

 

 

 

 

De redactie in tenniskledij van 50 jaar geleden. 

 

 

  

 

 

-->Prijsvraag--<  
Ben jij bekend op de baan?? Doe dan mee en 

scan de QR code.  

Heb je ze allemaal kunnen vinden? 

Mail dan jouw antwoorden voor 22 maart 

naar susanne_slot@hotmail.com of 

hieke60@hotmail.com. Maak kans op een 

leuke prijs, deze zal worden uitgereikt tijdens 

het openingsfeest. 

Tip: Houd pen en papier bij de hand! 

mailto:susanne_slot@hotmail.com
mailto:hieke60@hotmail.com
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